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Vize činnosti v prezidiu ČAS 

 

Vážení přátelé, 

pokud bych byla poctěna volbou do prezidia ČAS, věnovala bych se ráda a intenzivně 

především problémům spolupráce a koordinace mezi jednotlivými odbornými společnostmi. 

Mějme na paměti, že moderní zdravotnictví není zdaleka jen o přímé ošetřovatelské péči, 

jakkoliv je nezpochybnitelně důležitá. Je také ve významné míře o laboratorních oborech a 

zobrazovacích metodách, které poskytují nesmírná množství dat pro diagnostická rozhodování 

a pro terapii zjištěných chorob. Doba pandemie COVID-19, jejíž zvládnutí by bylo bez 

klíčových rolí laboratoří a zobrazovacích metod (CT, RDG a další) nemyslitelné, je 

dostatečným průkazem tohoto tvrzení. Budoucnost zdravotní péče je založena na účinné 

integraci jednotlivých oborů a je bez ní těžko představitelná. Proto by měly problémy kooperace 

a integrace patřit k základním cílům práce ČAS. Na tomto cíli bych se ráda podle svých 

možností podílela. Další možnou oblast své případné činnost vidím ve zvyšování úrovně 

informovanosti veřejnosti, zejména v oblasti laboratorních vyšetření. Tato oblast se za 

podmínek pandemie COVID-19 ukazuje nejen jako potřebná, ale i nedostatečně rozvinutá. 

Laboratorní vyšetření jsou navíc ekonomicky atraktivní a jako u takových lze často pozorovat 

sklon k jejich zneužívání, jak pro ekonomické, tak i propagační efekty. I v této oblasti by bylo 

vhodné zvýšit aktivitu nejen ke zdravotnímu, ale i ekonomickému prospěchu společnosti. I zde 

bych ráda uplatnila svou aktivitu, zkušenosti a odborné kontakty.   

 


